
Informaatioverkostojen kilta Athene ry, Y-tunnus: 1971299-9

Hallituksen kokous 03/2024

Aika: 22.01.2024, klo 16.15

Paikka: A142, Tietotekniikan talo, Konemiehentie 2

Paikalla:

Hallitus
Markus Laine (puheenjohtaja)

Kerttu Peura (sihteeri)

Aino Pelander

Alli Kolho

Erik Oksanen

Kalle Keinonen

Niklas Koskela

Matvei Telov

Sara Sofia Koivisto

Valentin Jutila

Vilppu Viinikainen

Muut läsnäolijat
-

1. Kokouksen avaus
Avattiin kokous ajassa 16.16.

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Kokouskutsu on lähetetty ajoissa ja paikalla on päätösvaltainenmäärä hallituksen jäseniä.

Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Pöytäkirjantarkastajien valinta
Valittiin pöytäkirjantarkastajiksi Aino ja Kalle.

4. Kokouksen työjärjestyksen hyväksyminen
Lisättiin kohta “13.2. Ulkomarathon” ja siirrettiin seuraavia kohtia vastaavasti.

Muutettiin kohdan 10.2. nimeksi “Muut esille tulevat asiat” (alkuperäinen: Ajankohtaiset

asiat)

Hyväksyttiin esityslista muutoksin kokouksen työjärjestykseksi.

5. Ilmoitusasiat
Kalle ilmoitti, että evääksi on näkökyvyn ylläpitämiseksi hänen koko päivän kuorimia

porkkanoita, klementiinejä, vadelmavissyä sekä kahta eri keksilajiketta, joita molempia

riittää kaikille paitsi yhdelle paikallaolijalle.

6. Kuulumiskierros
Käytiin läpi kuulumiset seuraavasti:



Valentin:Hyvää kuuluu. Oli viikonloppuna poikain kanssa Turussa. Oli taas aloittamassa

kertomaan jotakin läppää, jota ei kehtaakaan tässä avata. Mutta nyt on kiva olla taas

turvassa Otaniemessä, vaikka oli virkistävää nähdä ulkopuolista maailmaakin.

Kalle:Kuuluu hyvää, viikonlopun täytti vaihtohakua ja näki siskoaan. Pelasi myös

lukiokaverin kanssa Fifaa, all good siis.

Matvei:Aloitti kuulumisensa kysymällä, voiko ottaa BeRealin. Viikonloppuna väsytti aika

paljon, oli kotikotona. Miettii droppaako kursseja jo nyt, vai vasta myöhemmin.Mutta

tänään onneksi ollut hyvä päivä!

Sara Sofia:Rehellisesti aika todella kurja viikonloppu takana, nyt poikki. Mutta porkkana

on hyvää, se auttaa.

Aino:Viikonloppuna vain opiskeli, kuulumisikseen esitteli hallitukselle viime viikon

kulttuuriarvionsa. [TLDR: Tytöt jotka ajattelevat olevansa yksin, näytelmä ehdottomasti

parempi kuin kirja. Leffana Poor Thingsmyös näkemisen arvoinen, erilainen kuinmitä

yleensä katsoo, mutta kiva ja virkistävä. Ansaittu Golden Globe.]

Niklas:Menee ihan hyvin, kivan chilli viikonloppu takana. Tänään lähetti vahingossa

Miljana viikkotiedotteen. Tiesi, että tulee jossakin vuotta tämän tekemään, mutta kävikin

yllättävän aikaisin.

Markus: Ei kovin rentouttava viikonloppu takana, kaksi toimikunnanvaihtoa putkeen

jotenkin jännästi jätti akut suhteellisen epäladatuiksi.

Kerttu: Päivän public shaming se, että teki vastuutoimariryhmänsä 1,5 viikkoa liian

myöhään JA onnistui lisäämään yhteen ryhmistä yli puolet vääriä ihmisiä. Kuvaa toisaalta

ihan hyvin vähän epäorientoitunutta mielentilaa, kun taasmeni koko perjantai

toimikunnanvaihtoon.Mutta kyllä tämä tästä, enää yksi vaihtoviikonloppu jäljellä.

Vilppu:Kyllä, oli yksi TKTMK-vaihto viikonloppuna. Vähän sama fiilis. Ensimmäisestä

kahdesta arkiviikosta 5 vuorokautta vaihtoihin on aika paljon; kouluhommien aloittelu

ollut aika tahmeaa. Huomenna pitää käydä Espoon keskuksessa hakemassa

Pikkulaskiaisen liput, kiitos Suomen posti.

Alli:Viime viikko oli aika perheviikko, kivaa sekin. Teatteriarviona Tasavalta ei yhtä hyvä
kuin Ainon arviot. Porkkanasta tuli mieleen, että olisi pitänyt syödä ennen viime

keskiviikon näöntarkastusta, kun nyt saa lasit. Innolla odottaa siis jäjänjälkeistä päivää,

kun nuo saapuvat.

Lisäksi käytiin läpi Erikin jättämät kuulumiset:

Erik: Itävaltaan päästy vaikeista olosuhteista huolimatta, kivaa laskea pitkiä rinteitä. Sektorille
kuuluu ihan hyvää, tosin vieläkin satelee viime vuoden laskuja, esim. Fyysikkospeksi.

7. Hyväksyttävät laskut

Kululaskut

Saaja Perustelu Summa Päätös

Niklas Koskela Mailchimp tammikuu 30,24 € Hyväksytty



Inka Viita Lentistreenien kentän varaus 17.1. 96,00 € Hyväksytty

Julia Sippala Athenen edustus Kondensatiossa 75,00 € Hyväksytty

Ostolaskut

Saaja Perustelu Summa Päätös

Fyysikkokilta ry
Fyysikkospeksi ryhmäliput 18.10.2023, 30
kpl opiskelijalippuja 405,00 € Hyväksytty

Laskuista vuoden 2023 kirjanpitoonmenee Fyysikkospeksin ryhmäliput 18.10.2023, 30 kpl

opiskelijalippuja.

8. Talous- ja hallintoasiat

8.1. Uusien jäsenten hyväksyminen
Hyväksytään FriedlManuel killan viralliseksi jäseneksi.

8.2. Palautetta hallituksen postilaatikkoon
Ei ole tullut.

8.3. Touhutonnihakemukset
Ei uusia hakemuksia.

8.4. Toimintasuunnitelmat ja budjetit toimihenkilöiltä
Markusmuistutteli toimintasuunnitelmaohjeistusten lähettämisestä

toimihenkilöille. Budjetista annetaan ohjeistus sekä kopio kyseisen sektorin

viime vuoden budjetista ja toteumastamalliksi omille toimareille tällä viikolla.

Deadlinet toimareille toimintasuunnitelmaan 2.2. ja budjettiin 9.2.

8.5. Haalarimerkkitilaus
Kerttu esitteli tarjoukset haalarimerkkitilauksesta. Tarkoituksena on tilata

killalle myyntiin aiemmin yksityishenkilön kautta kulkeneita “Liian teekkari

humanistiksi, liian humanisti teekkariksi” -merkkejä.

Sovittiin tilausmääriksi 1000kpl Athene-merkkejä ja 300kpl “Liian teekkari

humanistiksi, liian humanisti teekkariksi” -merkkejä, kunhan uudenmerkin

tekijänoikeustilanne on vielä varmistettu.

Lakkojen takia toimitusaika ei valitettavasti riitä Laskiaisriehaan, mutta

myydään siellä varastot tyhjäksi.

8.6. Muut esille tulevat asiat



Ennen kokousta tavattiin melkein koko hallituksella tuotantotalouden

laitosjohtajia. Oli hyvä, ja helmikuulle on nyt sovittumyös jatkotapaaminen

laitossopimuksen parissa, jossa edustavatMarkus, Alli, Inkeri ja Kerttu.

9. Viestintä
9.1. Abimarkkinointi

Merkittiin tiedoksi, että sometiimi ja abitiimit ovat keskustelleen aiheesta ja

somemainonnalle on suuria suunnitelmia tälle vuodelle.

9.2. Muut esille tulevat asiat
Merkittiin tiedoksi, että hallituskuvalle on lyöty lukkoon päivämäärä 15.2. klo

11, mukavasti ystävänpäiväsitsien perään.

10. Opintoasiat
10.1. SCI:n koulutusportfolion ja koulutuspolkujen typologia -työpaja 23.1.

Alli esitteli työpajan etukäteismateriaalit, ja menee huomenna paikan päälle

varmistamaan, että info ja tepsymuistetaan päätöksenteossa.

10.2. Muut esille tulevat asiat
Tohtori-info oli hyvä ja meni hyvin. Ristolta on tullut ehdotus järjestää syksylle

heti toinen. Keskusteltiin siitä, kenen järjestettävänä tämä olisi ja pitäisikö

visioida laajentamista koko SCI:n yhteistyöhön. Palataan aiheeseen lähempänä

uudestaan.

Siirryttiin tauolle ajassa 16.58.

Palattiin tauolta ajassa 17.08.

11. Yrityssuhteet
11.1. Ajankohtaiset asiat

Merkittiin tiedoksi, että 27.2. on tulossa Athenen historian ensimmäinen

tepsyexcu! Infoja tulossa lähempänä.

12. Yhteisö
12.1. Syksynmahdolliset yhteistoimintapäivät

Keskusteltiin alkusyksyn aikataulusta, mahdollisuuksista ja innokkuudesta

työvoimaksi, lokaatiosta sekä killan tuesta tapahtumalle. Selvittelyt jatkuvat

Man@gerin kanssa, eli jokoOtaniemi tai Hervanta vaikuttaa

todennäköisimmältä sijainnilta.

12.2. Tulevat vuosijuhlaedustukset
Sovittiin vuosijuhlaedustukset seuraavasti:

● KymenlaaksonOsakunta 17.2. // hallitus ei pääse eikä yhteistyötä juuri

tehdä, joten sovittiin että jätetään budjettisyistä välistä

● Apoptoosi 2.3. // Sara Sofia &Alli



12.3. Muut esille tulevat asiat
Keskusteltiin toimihenkilöroolista eroamisesta sekä jälkikäteen toimihenkilöksi

nimittämisestä. Palataan asiaan ensi kokouksessa.

Vilppu ilmoitti, että toimarinauhan väri päätetään huomenna, ja kokouksen

jälkeen on vielä mahdollisuus lobata ehdotuksia.

Markus esitteli Notion-sivun, johon on kasannut toimariohjeistuksia. Killalla on

nyt oma yritystili, johonMarkus jakaa tunnukset hallituksen halukkaille.

Jaetaan toimariohjeistukset sen jälkeen julkisiksi.

13. Tapahtumat
13.1. Ystävänpäiväsitsit 14.2.

Sitsit ovat tapahtumassa Valentinin päivänä, yhteistyössä AK:n ja PT:n kanssa.

Athenella on ruokavuoro, ja hommat rullaa. PikkuIE:n ensimmäiset sitsit!

13.2. Ulkomarathon
Merkittiin tiedoksi, että kiinnostuneidenmäärä on ollut sen verran alhainen,

että tapahtuma jää tältä vuodelta järjestämättä.

13.3. Muut esille tulevat asiat
KeskusteltiinMM-kyykästä. Athenelaisten osalta ilmoittautumisaktiivisuus on

ollut huomattavaa. Ensi vuonna voitaisiin ottaa Athenelle kokonaan oma reissu,

mutta koetetaan nyt kannustaa PT:läisiä vielä mukaan.

Lisäksi lauantaina 3.2. on tulossa yhteiskyykkätreenit Otaniemessä.

14. Phuksi- ja ISOasiat
14.1. Ajankohtaiset asiat

Merkittiin tiedoksi, että ISO-infon ajankohdaksi on lukittu 31.1. klo 16.15.

15. MKV-asiat
15.1. Ajankohtaiset asiat

Valentin on (edelleen) menossa tällä viikolla sitseille töihin. Ei muita esille

tulevia asioita.

16. Muu toiminta

16.1. Sakkojen päivitys
Annettiin Valentinille yksi sakko esityslistan täyttämättä jättämisestä.

16.2. Pöytäkirjojen tarkastukset
Viime viikon on nyt tarkastettavana, eli aikataulussa ollaan.

16.3. Työvaihto Fyysikkokillan kanssa 2.3.
Merkittiin tiedoksi, että hallitus on töissä Fyysikkokillan kaikkien aikojen



raatisitseillä kyseisenä päivänä, jotta pääsee itse sitsaamaan elokuussa

järjestettävillä Athenen omilla kaikkien aikojen hallitussitseillä.

17. Muut esille tulevat asiat
Niklas ja Kerttu workshoppaavat keskiviikkona hallituksen kokousten läpinäkyvyyden

parantamisesta.

Kerttu ilmoitti laittavansa kesäpäivädoodlen täytettäväksi tällä viikolla.

Matvei ilmoitti, että tammikuun hengailu ei välttämättä tapahdu tammikuussa.

18. Seuraava kokous
Seuraava kokous pidetään 29.01. kello 16.15. Eväsvuorossa Niklas.

19. Kokouksen päättäminen
Päätettiin kokous ajassa 18.02.

Pöytäkirjantarkastajat:

________________________________________ ________________________________________

Aino Pelander Kalle Keinonen

Puheenjohtaja ja sihteeri:

________________________________________ ________________________________________

Markus Laine Kerttu Peura


